

**CONTRACT ADDENDUM****Meech Lake Shoreline Rehabilitation****Tender file no. NG272****August 8, 2014****ADDENDUM No. 5**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

**1. CLARIFICATION**

The NCC is still awaiting approval from the Quebec Ministry of Sustainable Development, Environment and the Fight against Climate Change. If the NCC obtains this approval and awards the contract by September 5, it is expected that the contractor will respect all deadlines specified in the tender documents. If approval is not obtained in time, the NCC will examine its options to perform this work.

**2. QUESTIONS / ANSWERS**

- Q1 Do you have a list of general contractors that have demonstrated interest in submitting for this project?
- A1 Attach is the site visit attendance sheet of August 5.

**ADDENDA AU CONTRAT****Restauration des berges du lac Meech****Dossier de soumission no. NG272****Le 8 août 2014****ADDENDA no. 5**

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat :

**1. CLARIFICATION**

La CCN attend encore l'approbation du Ministère du Développement durable, de l'Environnement et de la Lutte contre les changements climatiques du Québec. Si la CCN obtient l'approbation et octroie le contrat d'ici le 5 septembre, nous nous attendons à ce que l'entrepreneur respecte toutes les dates d'échéance précisées dans les documents contractuels de l'appel d'offres. Si l'approbation n'est pas obtenue avant cette date, la CCN examinera ces options pour entreprendre ces travaux.

**2. QUESTIONS / RÉPONSES**

- Q1 Puis-je vous demander s'il y a une liste disponible d'entrepreneurs généraux qui ont démontré leurs intérêts à soumissionner sur ce projet?
- R1 Vous trouverez en annexe la feuille de présence de la visite des lieux du 5 août.

Nicole Galipeau *N. Galipeau*  
Senior Contract Officer | Agent principal aux contrats  
Procurement Services | Services de l'approvisionnement

Pre-tender site visit / Visite d'avant soumission

List of Contractors / Liste des contractants

Project title / Titre du projet: Meech Lake Shoreline Rehabilitation

Date: August 05

Project / projet - DC # NG272

General contractors / Entrepreneurs Généraux

NAME / NOM	COMPANY / COMPAGNIE	TEL. #	E mail
PONNY HALL ROCK THEARON	D & R	6	
BLAFOURTE	MUNRO & SCULLION	6	
Jason Lalonde	Vitality Landscaping	4	
Tom Lischer	M-L	6	
Denis Desrochers	Jes KAR	8	
RICHARD Goulet	EXEL	5	
VES JACOB	EDWINOXE	8	
Rocher / Grandmaître	Parage Site-cite	8	
LINDA PHILIPPE	AMOR	1	
Edgar Smeij	Grand Océan	8	
Anthony Nugent	NUGENT CONST	8	
Stéphane Trull	Demois	3	

Subcontractors / Sous-traitants:

NAME / NOM	COMPANY / COMPAGNIE

NCC Representatives / Représentants de la CCN

NAME / NOM	BRANCH / DÉPARTEMENT	TEL. #	Email
Paul Gordon	D & C		
Susan Fisher	P.C.		